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P R O T O K Ó Ł  NR VIII/19 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 14
00

 do 14
40

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 14 maja 2019 roku  

 

 

W obradach udział wzięli radni oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

 

Ad.1. Otwarcia VIII nadzwyczajnej sesji i powitania Panią Burmistrz Sylwię Łaźniewską,  

Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy,  

Panią Marlenę Pawłowską Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, Pana Edmunda 

Szanderskiego Głównego Księgowego ZEAO, radnych dokonał Pan Marek Kowalczyk 

Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych 

obecnych było 10, zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 
 

Ad.2.  

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad następujących projektów uchwał: 

 zmiany uchwały Nr VI/42/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 08 kwietnia 2019r.  

w sprawie: likwidacji jednostki budżetowej Zespół Ekonomiczno-Administracyjny 

Oświaty w Dobiegniewie. 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2019 rok.  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2024, podjętej Uchwałą  

Nr II/8/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 17 grudnia 2018r. 

c) zmiany uchwały Nr VI/42/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 08 kwietnia 

2019r. w sprawie: likwidacji jednostki budżetowej Zespół Ekonomiczno 

Administracyjny Oświaty w Dobiegniewie. 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Komunikaty. 

7. Zakończenie obrad sesji.  

 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 10 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

 

Ad.3. Brak wniosków i zapytań. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2019 rok.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – zmiany w budżecie dot. m.in. przesunięcia związane  

z inwestycją place zabaw oraz podpisany został aneks do umowy projektu 

środowiskowego zdejmujemy w tym roku całość wydatków, zostawiamy tylko minimalną 

kwotę, która jest niezbędna do tego żeby ten zapis w budżecie był, zdejmujemy 

6.132.950zł również ta zmiana jest w WPF żeby wprowadzić to w przyszłym roku, 

ponieważ inwestycja będzie realizowana w przyszłym roku. Kolejna zmiana dotyczy  

3 etapu budynku ul. Obrońców Pokoju, natomiast pozostałe zmiany dotyczą wprowadzenia 

kwot umożliwiających podpisanie umowy na wykonawstwo. Porządkujemy również 

subwencję, która wpłynęła mniejsza o 130.001zł, zabezpieczamy kwotę 10.000zł  

na dofinasowanie sieci radiowej OSP, zabezpieczamy środki OPS na kwotę 100.000zł, 
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ZEAO 14.688zł – tj. 20% kosztów realizacji zadania zakresu pomocy materialnej dla 

uczniów, przesunięcia 600zł w Sołectwie Ługi, przesunięcia 300zł w Sołectwie 

Chomętowo, przesunięcia 300zł w Sołectwie Ługi i Sołectwie Lubiewko. Zabezpieczamy 

również kwotę 10 tys. zł na Arsenał – 60.478 zł taka kwota będzie wymagana żeby podjąć 

prace budowlane w zakresie zabezpieczenia tego obiektu. Jeżeli chodzi o zmianę WPF 

związany jest przede wszystkim z przedsięwzięciami, które będą realizowane w przyszłym 

roku.    

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – zapytał, kiedy przewidziany jest termin 

zakończenia 3 etapu budynku przy ul. Obrońców Pokoju? 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że termin realizacji tego zadania jest  

do 29 listopada 2019 roku. Natomiast dnia 01 czerwca br. urząd przeniesiony zostanie  

do nowej siedziby.   

 Marzena Wierzbicka radna – zapytała kwota 10 mln zł dotyczy budowy placów zabaw i w 

tym również przedszkola? 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że kwota 10.600.000 zł jest w projekcie 

turystycznym zagospodarowanie j. Wielgie i Osiek, natomiast place zabaw będą wykonane 

w parku miejskim, teren rekreacyjny przy ul. Poznańskiej i przy Przedszkolu „Baśniowa 

Kraina”.  

 Jolanta Kadler radna – zapytała, z czego wynika zmiana subwencji oświatowej – 130 tys. 

zł. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że przed planowaniem budżetu wpływa 

wstępna informacja o planowanej subwencji, natomiast po nowym roku przychodzi 

ostateczna wersja, która różni się od tej pierwotnej. Na ten rok planowana była wyższa 

kwota o 130 tys. zł i w ostatecznym rozliczeniu subwencji jest mniej o 130 tys. zł.  

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/48/19 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2024, podjętej Uchwałą  

Nr II/8/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 17 grudnia 2018r. 
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 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że projekt uchwały związany jest ze 

zmianami w budżecie. Zadania inwestycyjne rozłożone w latach muszą być planowane  

w WPF.   

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/49/19 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

c) zmiany uchwały Nr VI/42/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 08 kwietnia 2019r.  

w sprawie: likwidacji jednostki budżetowej Zespół Ekonomiczno Administracyjny Oświaty  

w Dobiegniewie. 

 Krzysztof Szanderski księgowy ZEAO – poinformował, że podany termin w uchwale 

pierwotnej będzie zbyt krótkim czasem na zrealizowanie i wypełnienie tej uchwały, stąd 

też wniosek o przedłużenie tego terminu z uwagi na to, że dla każdego okresu 

rozrachunkowego pełnym okresem jest okres miesiąca i od strony ani organizacyjnej 

ani technicznej nie ma możliwości temu sprostać w trakcie trwania miesiąca, a celem 

jest w sposób płynny przejść z ZEAO do Centrum Usług Wspólnych. 

 Leszek Wieczór Wiceprzewodniczący RM – zapytał jak przebiega likwidacja ZEAO  

i tworzenie nowego CUW. 

 Krzysztof Szanderski główny księgowy ZEAO – odpowiedział, że proces likwidacji jest 

dopiero rozpoczynany, natomiast nowa jednostka CUW jak będzie funkcjonował 

rzeczywistość pokaże.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że CUW powstał w związku 

ukazaniem się w prawie oświatowym rozporządzenia odnośnie likwidacji ZEAO  

i Burmistrz odpowiada na problemy, z którymi trzeba się zmierzyć. 

 Dariusz Majowicz radny – zapytał, jakie korzyści będą z utworzenia CUW. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że Centrum Usług Wspólnych będzie 

obsługiwało sferę księgowo-finansową to, co do tej pory robił Zespół Ekonomiczno – 

Administracyjny Oświaty i jeszcze do tego będzie obsługa naszego Żłobka. W myśl 

CUW będą podłączane kolejne jednostki, kiedy pracownicy będą odchodzili na 

emeryturę.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/50/19 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odczytał uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/51/19 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odczytał uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Burmistrza Dobiegniewa oraz poinformował, że do tej uchwały rada 

wystąpiła o opinię radcy prawnego.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/52/19 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odczytał uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/53/19 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Komunikaty 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa wraz z Markiem Kowalczykiem 

Przewodniczącym RM wręczyła list gratulacyjny oraz bukiet kwiatów dla Pani Marleny 

Pawłowskiej nowo wybranej Dyrektor Centrum Usług Wspólnych.  
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 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że Minister Środowiska 

Zarządzeniem z dnia 25 kwietnia 2019 roku powołał Przewodniczącego RM w skład 

członków Rady Naukowej Drawieńskiego Parku Narodowego.  

  Jolanta Kadler radna – zwróciła się z prośbą, aby wysłać zapytania do NFZ.   

 Bernard Szyrwiński radny – zapytał, co dzieje się z uchwałą Klubu Radnych odnośnie 

stypendiów szkolnych.   

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – odpowiedziała, że uchwała zostanie wprowadzona na 

sesję absolutoryjną  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VIII sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


